
 
 

2. marts 2020 

 

I medfør af § 37, stk. 1, i Forretningsorden for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut:  

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Har Naalakkersuisut ansvaret for renovation af Dronning Ingrids Hospital? 

2. Vurderer Naalakkersuisut at det er nødvendigt at renovere Dronning Ingrids 

Hospital? 

a. Hvis ja, hvornår forventes denne renovation gennemført? 

3. Hvor meget anslår Naalakkersuisut at det vil koste at renovere Dronning Ingrids 

Hospital? 

4. Har Naalakkersuisut kendskab til om sygehuse rundt om i landet har brug for at blive 

renoveret? 

(Medlem af Inatsisartut Aqqalu C. Jerimiassen, Atassut) 

 

Begrundelse: 

Døre i Dronning Ingrids Hospital (Sana) er gået i stykker og kan ikke lukkes ordenligt. Når der om 

vinteren bliver koldt er man nødt til at forsejle hullene med gaffa tape, så gæster, patienter og 

personale ikke skal fryse for meget. Man er oven i købet i de ekstra kolde dage nødt til at lukke 

inderdørene, når gaffa tape ikke kan holde kulden ude. 

 

Vi vil snarest vide hvornår man har tænkt sig at gøre noget ved problemet. Hvis vi har tænkt os at 

beholde sundhedsvæsenet, kan vi ikke tillade os at acceptere disse forhold. 

 

Jeg forventer at få svar i løbet af 10 arbejdsdage. 

 

 

 


